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INFORMATION FRÅN STYRELSEN 

 

 

Lövsilarna på stuprören har tagits bort. 

I samband med balkongprojektet byttes samtliga stuprör på våra fastigheter och lövsilar 

monterades på stuprören. Tyvärr har lövsilarna aldrig fungerat som de skulle, och trots flera 

försök på att justera dem, så hade vi problem med att vatten från lövsilarna plaskade ut i 

rabatterna. Styrelsen beslutade därför att ta bort dem så vi framöver slippar för att jord mm 

från rabatterna spolas ut på gångarna. 

 

Stämma i Brf Kadetten 

Nästa årsstämma i brf kadetten blir den 26 februari 2020. Kallelse till årsstämman kommer 

att utgå tillsammans med årsredovisningen, men sätt redan nu kryss i almanackan.  

Styrelsen har skrivit en motion till stämman om borttagning av bassängerna på gårdarna. 

Motionen, tillsammans med idéförslag för utformning av gårdarna, kommer att finnas i 

årsredovisningen som delas ut i god tid innan stämman. 

 

Oordning i soprummen 

På förekommen anledning vill styrelsen be dig vara uppmärksam på att trycka ihop 

förpackningar innan du slänger dem i kärlen i soprummen. 

 
 
 Snart är det jul.........  

… och innan julstressen drabbar oss alla vill styrelsen påminna om att det är dags att du som 

boende ”motionerar” avstängningsventilerna på vattenledningarna i kök och badrum, samt 

kollar om brandvarnaren fungerar.  

 

Med vänliga hälsningar  

Styrelsen  


